

## 2022 Wedding Ceremony Package in Rooftop Garden 2022 露天空中花園證婚套餐



Situated in the heart of Causeway Bay, The Park Lane Hong Kong, a Pullman Hotel is one of the best locations for weddings in town. The Rooftop Garden offers panoramic views of the Victoria Harbour and Victoria Park. Along with our custom-made wedding ceremony package, we offer unforgettable and memorable experiences to you and your guests on your big day.

Wedding Ceremony Package in the Rooftop Garden at HK\$38,888 with the following privileges will be offered:

- ❖ Usage of wedding ceremony venue for two hours (3:15pm to 5:15pm)
- ❖ Complimentary venue set up service include reception table, chairs, silk floral arch, microphone and PA system
- ❖ Elegant floral centerpiece for signing table (according to seasonality)
- ❖ Three complimentary car park coupons valid for 3 hours each in Wilson Parking
- ❖ Discount on published rate offered for bridal room and guest room (Discount rate subject to hotel's occupancy)

位於銅鑼灣的心臟地帶，柏寧酒店是城裡婚禮最佳地點之一。露天空中花園飽覽維多利亞港和維多利亞公園的壯麗景色。我們的證婚場地租用套餐定必在您的大日子令您和客人體驗難忘的經歷。

證婚場地套餐港幣\$38,888，包括以下精選優惠：

- ❖ 證婚場地使用兩小時(下午三時十五分至五時十五分)
- ❖ 證婚場地基本安排，包括接待處、坐椅、絲花拱門、證婚桌及基本戶外音響器材
- ❖ 證婚桌鮮花擺設(根據季節性)
- ❖ 奉送三張“威信停車場”免費泊車券(每張三小時)
- ❖ 預訂蜜月客房及額外房間可獲折扣優惠(折扣優惠需視乎酒店入住率而確定)



### Terms & Conditions

- Price is subject to 10% service charge
- The above package is valid from 1 September till 30 December 2022 (Blackout date: 24 - 27 December 2022)
- The Park Lane Hong Kong, a Pullman Hotel reserves the right to alter the above menu prices and items due to unforeseeable market price fluctuations and availability
- This package cannot be used in conjunction with other promotional offers, VIP cards or other discount voucher

### 條款及細則:

- 以上價格需另加一服務費
- 此優惠有效日期由2022年9月1日起至2022年12月30日 (不適用於2022年12月24至27日)
- 優惠及價目如有任何更改，恕不另行通知
- 此優惠不可與其他推廣優惠、貴賓卡或折扣券同時使用

For enquiries and reservations, please contact our Events Sales Office at (852) 2839 3322 or email to [wedding@parklane.com.hk](mailto:wedding@parklane.com.hk)

查詢或預訂，請致電 (852) 2839 3322 或電郵至[wedding@parklane.com.hk](mailto:wedding@parklane.com.hk) 與宴會部聯絡

